



# ·ITINERARY FEATURES 行程特色:

Kazakhstan ~ Marked with grasslands, rugged mountains, forests, lakes and charming cities, the world's largest landlocked country is enthralling

哈萨克斯坦~是世界上最大的内陆国家,以草原、崎岖的山脉、森林、湖泊和迷人的城市为标志

Experience the Almaty city's highest point with many popular recreation areas at Kok-Tobe Hill (Included cable car) 体验阿拉木图市最高点与许多受欢迎的休闲区~Kok-Tobe 山 (含缆车)

Visit The Medeu ~ the world's largest alpine sports complex with the world's most extensive natural rink 游览麦迪奥高山~世界上最大的高山体育综合地,拥有世界上最大的天然溜冰场

Visit Tamgaly Gorge ~ Petroglyphs of the archaeological landscape. Tamgaly are one of the oldest and most striking monuments of

Semirechye (Seven Rivers) rock art, since 2004 it has the status of UNESCO World Heritage Site 游览泰姆格里大峡谷 ~ 考古景观的岩画。泰姆格里是七河地区最古老岩石艺术和最引人注目的纪念碑之一,自2004年起被联合国教科文组织列为世界文化遗产

Visit second largest canyon in the world ~ Charyn Canyon 游览世界第二峡谷~恰仑峡谷

Discover Kazakh nomadic culture in a traditional Ethno village, where they acquaint themselves closely with the local lifestyle and customs

探索哈萨克匈奴民族村寨,了解当地的生活方式和风俗习惯

Visit Big Almaty Lake ~ A natural alpine reservoir, Known as the "Pearl of Almaty" 游览大阿拉木图湖 ~ 一座天然的高山水库,被誉为 "阿拉木图的明珠"







6D4N

Mono Kazakhstan 哈萨克斯坦之旅



SCKA-KC/06

\*Valid from September 2019\* \*有效期从2019年9月\*

# ITINERARY DETAILS 详情行程



: Orientation : 车游



: UNESCO : 联合国教科文组织

神灵和祖先神灵的圣地



: Walking tour : 漫步游









: Photo stop :摄影站



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住宿
1	Kuala Lumpur Almaty  : Kok Tobe - take a cable car up to the mountain and enjoy the spectacular view of Almaty city	L: Meal on Board D: Local	Shera Park Inn 4* / similar (4 Nights)
	吉隆坡 ্স 阿拉木图  i Kok Tobe - 乘坐缆车上山,俯瞰阿拉木图市全景	午:机上用餐 晚:道地	谢拉公园酒店 4* / 同级 (4晚)
2	Almaty  : Medeo Ice Rink - enjoy the highest mountain sports complex at an altitude of 1691m above sea level  Symbulak Resort - the biggest ski resort in Central Asia  : Tamgaly Gorge - an ancient art gallery, with paintings that depict individual animals, people, and life scenes of ancient people. There are about 5000 petroglyphs with images of disks, chariots, tamgas and prayer inscriptions. Over the centuries, the rocks of Tamgaly valued as a sanctuary place for ritual ceremonies, worship to the gods and spirits of ancestors	B: Hotel L: Local D: Local	
	阿拉木图 → / ⑥: 麦迪奥高山滑冰场 - 享受海拔1691米,最高山地综合 体育设施   琴布拉克滑雪场 - 中亚最大的滑雪场	早:酒店 午:道地 晚:道地	

3	Almaty  : Charyn Canyon - The canyon is also called as a "small brother" of American Grand Canyon. Here is smaller, but, nevertheless, very beautiful, and surrounded by old mystery legends. It is a monument of nature consisting of sedimentary rocks formed about 12 million years ago  Valley of Castles - is thought to be one of the sights of the Canyon, these rock deposits resembling a tower by its form seemed to be created by un-foreknowable giants	B: Hotel L: Local D: Local
	阿拉木图 : 恰仑峡谷 - 也被称为美国大峡谷的'小弟'这里虽然较小,但却非常漂亮,周围还环绕着古老的神秘传说。此大峡谷是大约1200万年前沉积岩组成的自然遗迹     城堡谷 - 被认为是峡谷的景观之一,这些岩石沉积物看起来像一座塔,似乎是由未知的巨人创造的	早:酒店午:道地晚:道地
4	Almaty  : Huns Ethno Village - learn about the customs, culture and traditions of Kazakh nomadic people.  Admire the craftsmanship of their primitive dwelling - yurt and enjoy their horse riding, cultural performances, "Altybakan" swing. Enjoy the photo session in costumes and Kazakh cuisine	B: Hotel L: Local D: Local
	阿拉木图 ■ 「 / ● / ★ : 匈奴民族村寨 - 了解哈萨克游牧民族的风俗、 文化和传统。欣赏他们原始民居蒙古包的工 艺·骑马、文化表演"阿尔蒂巴坎"秋千。 体验穿着服装拍照和哈萨克美食	早:酒店午:道地晚:道地
5	Almaty Kuala Lumpur  : Big Almaty Lake - a natural alpine reservoir high up in the Tien Shan mountains 2511m above sea level. The milky blue color lake is unbelievably stunning with the crisp air and the surrounding snowy peaks made the scenery even more impressive First President Park, Japanese Garden, Zenkov Cathederal & 28-Panfilovs' Guardmen Park	B: Hotel L: Local D: Local
	: Green Bazaar, Rahat Chocolate Factory and Mega Mall  阿拉木图	早:酒店午:道地晚:道地
6	Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡	

### Other information:

(1)

Estimate Climate: Spring (Apr - Jun: 9°C -25°C) / Summer (Jul - Aug: 19°C - 30°C) /

Autumn (Sep - Oct: 12°C - 26°C) / Winter (Nov-Mar: -3°C - 9°C)

气候预测: 春季 (4-6月:9°C-25°C)/夏季 (7-8月:19°C-30°C)/

秋季 (9-10月:12°C-26°C)/冬季 (11-3月:-3°C-9°C)

Currency: Kazakhstani tenge or USD 货币: 哈萨克斯坦坚戈或美金



### Disclaimer:

- 1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- 4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
- 5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
- 7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- 8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the tour manager/ leader during the tour.

#### **负害害明**,

- 1. 全程使用英文讲解,领队将以中文或粤语简约地说明。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性,最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
- 7. 所有显示图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。
- 8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途,如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 塌羅旅游社有限公司

(24106-H/KPL 0218)